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              PROTOKÓŁ Nr LVI/2023      

 

z posiedzenia Rady Miasta Łaskarzew odbytego dnia 07 września 2023 roku  

w Urzędzie Miasta Łaskarzew 

 

Stan Rady Miasta – Przewodniczący Rady Miasta Leszek Bożek, Wiceprzewodnicząca 

Rady Miasta Aldona Pacek, Krzysztof Dudek, Fryderyk Głowacki, Konrad Grudzień, 

Łukasz Jasiński, Elżbieta Kubiak, Beata Kozikowska, Elżbieta Licbarska, Włodzimierz 

Paziewski, Krzysztof Pietrzak, Rafał Przybysz, Izabela Zalech, Robert Stępień, Łukasz 

Laskowski.  

 

Z udziałem: 

Skarbnik Miasta – K. Gąska 

Sekretarz Miasta  - K. Licbarska 

Burmistrz Miasta – A. Laskowska 

Minister Sportu – A. Czartoryski 

Starosta – M. Walicki 

Senator – M. Koc 

Kierownik MOPS w Łaskarzewie – A. Tobiasz 

Kierownik Miejskiej Biblioteki Publicznej – E. Paśnicka 

Prezes klubu ŁKS Promnik – S. Kornacki 

Dyrektor ZS nr 1 w Łaskarzewie – E. Gąska 

Dyrektor ZS nr 2 w Łaskarzewie – M. Krawczyk 

Mieszkańcy 

 

Ad1. 
Przewodniczący Rady Miasta Łaskarzew radny Leszek Bożek otworzył LVI Nadzwyczajną 

Sesję Rady Miasta Łaskarzew. Przywitał obecnych. 

 Przewodniczący RM odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia /zalogowanie/. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta na lata 

2023 – 2034. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Miejskiego Zespołu Interdyscyplinarnego w Łaskarzewie. 

6. Zamknięcie obrad. 
 

                                          

Ad2. 
Rada Miasta przystąpiła do pkt 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta odczytuje porządek obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta pochwalił działania senator Marii Koc dla Miasta Łaskarzew, 

podziękował jej za wielokrotne pochylenie się nad budżetem, nad inwestycjami oraz nad 

czasem jaki poświęciła dla Miasta Łaskarzew. Przewodniczący wspomniał o spotkaniach, 

które wraz z senator odbyły się przy udziale z przedsiębiorcami. Podziękował również 

Ministrowi Czartoryskiemu za błyskawiczną pomoc w pozyskaniu środków na budowę hali 

sportowej, w tym między innymi 6 000 000 zł z ministerstwa sportu oraz 4 000 000 zł z 

Mazowsza. Zwrócił uwagę na słabą infrastrukturę w mieście Łaskarzew, co zdaniem 
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Przewodniczącego Rady Miasta spowodowane było latami zaniedbań. Podziękował również 

Staroście za pozyskanie stypendium dla dzieci trenujące taekwondo przez okres 6 miesięcy w 

kwocie 250 zł. Przewodniczący Rady Miasta wspomniał o lidze powiatowej o puchar Starosty 

oraz o pucharze piłki nożnej dla dzieci od Starosty Garwolińskiego. Następnie powitał 

wszystkie zebrane osoby na sali. Przybyli goście, Radni Rady Miasta, pracownicy Urzędu 

Miasta,  Prezes ŁKS Promnik oraz Dyrekcja Zespołu Szkół nr 1 oraz nr 2 przekazali prezenty 

dla Pani Marszałek, Ministra Czartoryskiego oraz dla Pana Starosty. Przewodniczący Rady 

Miasta zaprezentował wszystkim obecnym osobom tort z nadrukowanym zdjęciem, który był 

jednym z prezentów. 

  

Minister Czartoryski podziękował za prezenty, zwrócił uwagę na fakt, iż studiował historię i 

bardzo lubi historyczne pamiątki jakie otrzymał, między innymi stare zdjęcia.  

 

Głos został oddany Senator Marii Koc. Podziękowała za serdeczność, owocną współpracę, 

gdzie efekty zaczynają być już widoczne. Wspomniała między innymi o hali sportowej, o tym 

jak pozyskiwane były środki na budowę oraz spotkania na których były omawiane problemy i 

potrzeby dla Miasta. Pochwaliła działania ministra Czartoryskiego za przekazanie środków na 

budowę hali. Pani Senator podziękowała Przewodniczącemu Rady Miasta, Radnym za 

podejmowanie dobrych decyzji które miały na celu wspieranie i rozwój Miasta, Burmistrz 

Miasta oraz Staroście za dobrą współpracę. Dodała, że ma nadzieję, że Miasto w dalszym 

stopniu będzie się rozwijało.  

 

Minister Czartoryski przekazał słowa podziękowania za miłe przyjęcie, co jest docenieniem 

jego pracy. Powiedział, że Marszałek Koc ma ogromny wkład w rozwój Miast i regionów, co 

można zauważyć przez przeprowadzone inwestycje. Zwrócił uwagę na ogromną masę tablic, 

jakie są wywieszone dotyczące przeprowadzonych inwestycji, co zdaniem Ministra oznacza 

sukces. Minister omówił sytuację gospodarczą w kraju, gdzie jego zdaniem sytuacja jest 

stabilna i umożliwia to przekazywanie środków na inwestycje.  

 

Głos został oddany Staroście. Starosta nie ukrywał swojego zaskoczenia, że jego praca jest 

tak dobrze oceniana. Przekazał gratulację Burmistrz Miasta oraz wszystkim osobom, które w 

prowadzone inwestycje się angażowały. Wspomniał o swoim wkładzie w budowę hali 

sportowej przy Zespole Szkół nr 1, gdzie pozwolenie na budowę zostało wydane przez 

Starostę. Ponadto, Starosta poprosił o wyrozumiałość jeżeli chodzi o budowę ul. 

Garwolińskiej z uwagi na szereg problemów, które pojawiają się podczas budowy drogi, 

wspomniał również o swojej kandydaturze do Sejmu RP. 

 

Przewodniczący podziękował zebranym gościom za przybycie.  

 

O godzinie 15:13 salę opuścili: Senator  Maria Koc, Minister Czartoryski, Starosta Powiatu 

Garwolińskiego. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania przyjęcia porządku obrad /uczestniczy 15  radnych/ 

za – 15 osób, jednogłośnie  

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad3. 
Rada Miasta przystąpiła do pkt 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej miasta na lata 2023 – 2034 
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Przewodniczący Rady Miasta oddał głos Skarbnik Miasta.  

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej znajdowało się  

dostosowanie kwot do uchwały budżetowej,  ale głównym powodem podjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej było zmniejszenie deficytu budżetowego o kwotę 1 000 000 zł, 

ponieważ środki jakie otrzymano na uzupełnienie subwencji ogólnej w kwocie 1 911 000 zł,  

1 000 000 zł zostało przeniesione, zmniejszone wykorzystanie wolnych środków, a to zostało 

wprowadzone jako wolne środki które zostaną umieszczone w budżecie przyszłego roku jako 

po stronie przychodów i po stronie wydatków. Na rok 2023 zostało wprowadzone 911 000 zł, 

tak jak jest to zawarte w uchwale budżetowej.  

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 15 radnych/ 

za – 15 osób/ jednogłośnie 

 

Ad4.  
Rada Miasta przystąpiła do pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Miasta oddał głos Skarbnik Miasta 

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że uchwała polega na  wprowadzeniu kwoty 1 911 082 zł jako 

uzupełnienie subwencji ogólnej. 900 000 zł zostało wprowadzone na wydatki bieżące w 

każdym dziale, ponieważ zbliża się koniec roku, są zaplanowane różne rzeczy w planach z 

wydatków bieżących na które zaczynało brakować środków, znane są koszty utrzymania 

budynków, między innymi energia elektryczna, gaz i pozostałe opłaty wzrosły. W związku z 

tym plany również zaczynały się kończyć. W uchwale zawarto zwiększenie o 100 000 zł spłat 

odsetek od rat, raty mogą zostać obniżone przez obniżenie punktów procentowych o 75, co 

może skutkować, że kwota może nie być w pełni potrzebna. Wprowadzone zostały również 

środki na remont ul. Alejowej, cała ulica Alejowa zostanie wykonana z dofinansowania, 

środki te pochodzą z Urzędu Marszałkowskiego i Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Wartość inwestycji została wprowadzona na kwotę 690 000 zł. Pozostałe zmiany polegają na 

dostosowaniu planu do przewidywanego wykonania. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zadał pytanie Skarbnik Miasta, czy Miasto będzie musiało 

dołożyć kwotę 30 000 zł na remont ul. Alejowej. 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że tak, ponieważ kwota ta będzie przeznaczona na nadzory 

budowlane i temu podobne. Dotacja z Urzędu Marszałkowskiego oraz z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg musi być przeznaczona tylko na wykonanie inwestycji, natomiast 

koszt projektów, map i nadzorów są po stronie Miasta. Skarbnik dodała, że został wykonany 

projekt, ale kwota nadzoru nie jest jeszcze znana.   

 

Radna Kozikowska zapytała się czy ul. Alejowa znajduje się w paragrafie 3270. 

Skarbnik potwierdziła tę informację, powiedziała, że widnieje jako remont.  

Radna Kozikowska spytała się o paragraf, w który zawiera wzrost obsługi kredytu. 

Skarbnik odpowiedziała, że jest to paragraf 75702 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 15 radnych/ 

za – 15 osób, jednogłośnie 
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Ad5.  
Rada Miasta przystąpiła do pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania 

oraz odwoływania członków Miejskiego Zespołu Interdyscyplinarnego w Łaskarzewie. 

 

Kierownik MOPS odczytała uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Miejskiego Zespołu Interdyscyplinarnego w Łaskarzewie: 

 

 

                                                                                                                             PROJEKT 

Uchwała Nr …/…/2023 

 Rady Miasta Łaskarzew 

z dnia … 2023 roku 

 

w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Miejskiego 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Łaskarzewie 

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(tekst jedn.: Dz. U. z 2023 r. poz. 40) i art. 9a ust. 15 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o 

przeciwdziałaniu przemocy domowej (tekst jedn.: Dz. U. z 2021 r. poz. 1249, z 2023 r. poz. 

289 w brzmieniu nadanym przez przepisy ustawy z 9 marca 2023 r. o zmianie ustawy o 

przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie oraz niektórych innych ustaw, Dz. U. 2023 poz. 535)  

Rada Miasta Łaskarzew uchwala, co następuje: 

 

§ 1. 

1. Ustala się następujący tryb i sposób powoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego, zwanego dalej „Zespołem”. 

1) W celu powołania członków Zespołu Burmistrz Miasta Łaskarzew, występuje do 

podmiotów określonych w art. 9a ust. 3 pkt 1-6 oraz 4 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. 

o przeciwdziałaniu przemocy domowej (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 1249 ze zm.), dalej jako 

Ustawa) o imienne wskazanie osób mających reprezentować dany podmiot w zespole 

interdyscyplinarnym; 

2) Burmistrz Miasta Łaskarzew może także wystąpić do podmiotów określonych w art. 

9a ust. 5 Ustawy o imienne wskazanie osób mających reprezentować dany podmiot 

w zespole; 

3) Po uzyskaniu od instytucji i organów wskazanych w ust. 2 i 3 danych osób 

wyznaczonych przez te podmioty Burmistrz Miasta Łaskarzew powołuje wyznaczone 

osoby do zespołu interdyscyplinarnego w drodze zarządzenia, podając jego imienny 

skład. 

2. Burmistrz Miasta Łaskarzew zawiera porozumienia z podmiotami, o których mowa w art. 

9a ust. 3, 3a i 5 Ustawy. 

3. Członkowie Zespołu powoływani są na czas nieokreślony. 

 

§ 2. 

 1. Ustala się następujący tryb i sposób odwoływania członków Zespołu. 

1) Odwołanie członka Zespołu może nastąpić w następujących przypadkach: 
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a) na wniosek członka Zespołu, 

b) na umotywowany wniosek osoby kierującej podmiotem, którego jest przedstawicielem, 

c) na umotywowany wniosek Przewodniczącego Zespołu. 

2) Odwołanie członka Zespołu skutkuje koniecznością powołania nowego członka Zespołu, 

przedstawiciela tego samego podmiotu, w trybie określonym w § 1.  

 

§ 3. 

Traci moc Uchwała Nr XXV/145/2020 Rady Miasta Łaskarzew z dnia  28 października 2020 

roku w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwolywania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania (Dz. Urz. Woj. 

Mazowieckiego  2020 poz. 12363). 

 

§ 4. 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Łaskarzew. 

 

§ 5. 

 

Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia jej w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Mazowieckiego. 
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UZASADNIENIE 

 

W dniu 22 czerwca 2023 r. weszły w życie przepisy, które nadają nowy charakter 

funkcjonowaniu Zespołów Interdyscyplinarnych i grup diagnostyczno-pomocowych  

pracujących w obszarze przeciwdziałania przemocy domowej. Wraz z wejściem w życie 

znowelizowanej ustawy należy powołać nowe Zespoły Interdyscyplinarne. W myśl art. 9a 

ust. 15 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy domowej rada gminy 

określa w drodze uchwały, tryb i sposób powołania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego. 

Zgodnie z art. 6 ust. 2 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy domowej – 

do zadań własnych gminy należy podejmowanie działań na rzecz przeciwdziałania przemocy 

domowej w szczególności w ramach prac ZI. 

W związku z powyższym zasadne jest podjęcie niniejszej uchwały. 

 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 15 radnych/ 

za – 15 osób, jednogłośnie. 

 

Brak pytań i uwag. 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad LVI Przewodniczący podziękował wszystkim i 

zamknął obrady.   

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

 

 

 

 

       Przewodniczący Rady Miasta 

 

 

 

 

                           Leszek Bożek 
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LISTA GOŚCI ZAPROSZONYCH  

Radny Powiatu Garwolińskiego - J. Tomala,  

Wicestarosta Powiatu - M. Ziędalski,  

Przewodniczący Rady Powiatu - W. Trzaskowski 

Dyrektor ZS nr1 – Ewa Gąska 

Dyrektor ZS nr2 – Monika Krawczyk 

Kierownik DPT „Bajka” – Monika Walenda 

Kierownik Biblioteki Miejskiej – Elżbieta Paśnicka 

Kierownik MOPS w Łaskarzewie – Anna Tobiasz 

Prezes OSP w Łaskarzewie – Piotr Korycki 

Prezes Koła Polskiego Związku Wędkarskiego – Dariusz Paszkowski 

Prezes Klubu Sportowego ŁKS „Promnik” – Sebastian Kornacki 

p.o. Kierownik SPZOZ w Łaskarzewie – Józef Tomala 

p.o. Kierownika Posterunku Policji w Łaskarzewie -  asp. szt. Sebastan Tomaszewski  

Media /Tygodnik Siedlecki, Echo Podlasia,, Życie Siedleckie,, Twój Głos, Wirtualny 

Garwolin 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołował: M. Jasiński 

 


